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ZÁPIS zo zasadnutia sekčného výboru severských disciplín ZSL 
 

Termín a čas zasadnutia: 7.decembra, 19:00 

Miesto: Online (MS Teams) 
Prítomní členovia Výboru 
sekcie: 
 

Marián Baláž, Ondrej Tuka, Ivan Hudáč, Martin Mlynár, Peter 
Mlynár, Adrian Kapustík, Vladimír Frák, Marián Mesík 

Ospravedlnení: Ivana Urbanová 

Predsedajúci: Marián Baláž 

Zapisovateľ: Barbora Klementová 

Overovatelia: Adrian Kapustík 
 

PROGRAM 

1. Otvorenie  
i. Privítanie prítomných  
ii. určenie predsedajúceho, zapisovateľa, overovateľov  

 
       2. Servisný tím SSD 2023/2024  
 

2. Spoločné voskovanie na Tatranskom pohári   
i. bezfluorové voskovanie 
 

3. YOG  
i. Informácia k uzávierke nominácie na YOG pre SJ a NC 
 

4. Rôzne 
 

5. Záver  
 

1. Zápis  (podľa programu) 
Otvorenie: 

Zasadnutie otvoril manažér sekcie severskej disciplín, privítal prítomných a zahájil 

vecné rokovanie. Zapisovateľom bude Barbora Klementová, overovateľ Adrián 
Kapustík.  

Servisný tím SSD 2023/2024  

M. Baláž - požiadal p.Cagalu aby sprocesoval navrhovaný servisný tím do stredy 

budúceho týždňa - hlasovanie na VV  

Spoločné voskovanie na Tatranskom pohári 

M. Baláž navrhol, aby na pretekoch Tatranského pohára bolo zabezpečené spoločné 

voskovanie pre športovcov, ktorí sa chcú nominovať na YOG. M.Mlynár povedal, že 
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z dôvodu toho, že nie je zabezpečený servisný materiál, žiadny full time servisman, 

ešte stále neschválený servisný tím, to nepovažuje za dobrý nápad. K názoru 

M.Mlynára sa pridali ďalší členovia výboru.  

M. Baláž - nedarí sa mi skontaktovať s prezidentom ohľadne servisu a jeho 

schválenia. I. Hudáč - tréneri by sa mali dať dohromady, vybrať najlepších 

pretekárov, spoločná príprava lyží, musí sa aktívne upozorňovať vedenie na 

možné vzniknuté problémy. Na záver debaty k tomuto bodu M.Baláž povedal, že po 

spoločnej dohode nebude spoločné voskovanie pre pretekárov nominujúcich sa na 

YOG ale servis im zabezpečia kluby.  

YOG  

 

p.Frák – pripomienkoval že stále nevedia aké sú podmienky na YOG ohľadne fluóru, 

tiež hovoril že YOG by nemal spadať pod súťaže kde sa kontroluje fluór. M. Baláž - 

YOG - 50% že sa bude testovať fluór.  - Podľa najnovšej kvóty list FIS : 1 miesto 

chlapec 2 dievčatá - bežecké lyžovanie - YOG - Severské disciplíny - bez zmien. P. 

Frák - peniaze boli minuté, nie sú ani peniaze z Dukly 

P. Frák povedal, že výcvikový tábor na prvom snehu financuje zo súkromných 

zdrojov.   

  

V Bratislave, dňa 8.12.2023 

 

Zápis napísal:  Barbora Klementová ( reprezentačný tréner)  
Zápis overil:   Adrian Kapustík  
 
 


